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ACTA NÚM. 
 
 
 
Comissió d’Afers Acadèmics: 
 
 
Jennifer Barrero Victorio 
Marta Bertrán Tarrés 
Ian Blanes Garcia 
Juan Jesús Donaire Benito 
Laura Fernández García 
Isabel Galán Mañas 
Isidre Gibert González 
Oscar Jané Checa 
Manel López Béjar 
Enric Marín Otto 
Montserrat Masoliver Puig  
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Oriol Ramos Terrades 
Alex Rialp Criado 
Laura Santamaria Guinot 
Susanna Subirà Àlvarez 
Olga Torres Hostench 
Hugo Valenzuela García 
 

A les 9’30 h del dia 15 d’octubre es 
reuneixen a la Sala de Juntes del rectorat, 
sota la presidència de la vicerectora 
d’Estudis i de Qualitat, Tatiana Rovira 
Faixa, els membres de la Comissió d’Afers 
Acadèmics assenyalats al marge. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’ha excusat d’assistir a la reunió, Xavier Ballart Hernández, Maite Carrassón López de 
Letona, Andrés Chamarro Lúsar, Laila Darwich Soliva i Esther Zapater Duque. 
 
No hi assisteixen Laura Alloza Ollés, Margarita Freixas Alás, Antoni Iglesias Fonseca,  
Anna Morist Yagüe ni Laura Puelma Jové.  
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Maria Pau Álvarez del Castillo, Joaquim Bernabé 
Ródenas, Francisco José Cuevas Ruiz i María Espadalé Reballí. 
 
Hi actua com a secretària María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe de l’Equip de Govern. 
 2.1. Informe de la presidenta de la Comissió. 
 2.2. Informe d’altres membres de l’Equip de Govern. 
3. Formació contínua: 
 3.1. Informe sobre la creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, i 
elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 
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 3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes, de 
nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 
4. Aprovació de les noves propostes de graus i de màsters universitaris de la 
programació del curs acadèmic 2026-2027. 
5. Informació sobre autoinformes d’acreditació. 
6. Aprovació de la modificació d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic 
en els graus, per al curs acadèmic 2024-2025. 
7. Assumptes de tràmit. 
8. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La presidenta dona la benvinguda al director del Departament d'Antropologia Social i 
Cultural, i excusa l’assistència de la vicerectora de Personal Acadèmic i de la secretària 
general. 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
La presidenta explica que es presenta a aprovació l’acta de la sessió de la Comissió de 17 
de setembre de 2024. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden 
aprovar l’acta de la sessió de 17 de setembre de 2024. 
 
2. Informe de l’Equip de Govern 
 
2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
 
La presidenta informa que, en relació amb les certificacions de centres, s’ha rebut 
l’informe previ favorable de l’Escola de Doctorat. Explica que va ser un repte perquè es 
demanava fer una dimensió d’I+ D que es vinculés també amb l’alumnat, que es va fer 
una feina molt transversal amb els vicerectorats de Recerca i d'Innovació, Transferència 
i Emprenedoria i els respectius equips tècnics i que ha tingut molt bon resultat amb una 
dimensió avançada que és la de creació, seguiment i aprovació de programes de doctorat.  
 
Tot seguit, la presidenta informa sobre les enquestes sobre l'actuació docent del 
professorat i explica que l’anterior sessió de la Comissió es va dir que els resums estaven 
a punt d’estar disponibles al DATA i comenta que s’estan tancant serrells i que es podrà 
consultar en funció del perfil dels privilegis. Afegeix que ha demanat a l’Oficina de 
Govern de les Dades que ho presentin a la propera sessió de la Comissió. Finalment diu 
que això facilitarà la consulta de les dades i demana que si es detecten errades facin les 
aportacions necessàries.  
 
 
2.2. Informe d’altres membres de l’Equip 
 
No hi ha cap intervenció en aquest punt de l’ordre del dia.  
 
3. Formació permanent: 
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3.1. Informe sobre la creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, i 
elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 
 
El cap de la Unitat Tècnica de Programació Acadèmica de l’Escola de Postgrau presenta 
aquest punt de l’ordre del dia i explica el màster de formació permanent, i els diplomes 
d’especialització que es presenten a informació.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Informar favorablement sobre la creació del títols de màster de formació 
permanent i diplomes d’especialització que s’annexen:  
 

• Màster de formació permanent en Innovació i Sostenibilitat Turística 
• Diploma d’especialització en Innovació, Lideratge i Disseny de Projectes 

Turístics Sostenibles 
• Diploma d’especialització en Planificació Turística Sostenible i Interpretació 

del Patrimoni 
 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes, de nova 
creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 
 
El cap de la Unitat Tècnica de Programació Acadèmica de l’Escola de Postgrau presenta 
aquest punt de l’ordre del dia i explica el plans d’estudis del màster de formació 
permanent, dels diplomes d’especialització i del certificat veterinari que es presenten a 
aprovació i a modificació respectivament. 
 
PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis del màster 
de formació permanent següent, amb la condició que els òrgans competents aprovin 
el títol corresponent, en els termes que s'annexen: 
 

- Màster de formació permanent en Innovació i Sostenibilitat Turística 
 
SEGON.  
Aprovar, per delegació del Consell de Govern, els plans d’estudis de diplomes 
d’especialització següents, amb la condició que els òrgans competents aprovin el títol 
corresponent, en els termes que s'annexen: 
 

- Diploma d’especialització en Innovació, Lideratge i Disseny de Projectes 
Turístics Sostenibles 

- Diploma d’especialització en Planificació Turística Sostenible i Interpretació 
del Patrimoni 

 
TERCER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació dels plans 
d’estudis dels certificats veterinaris següents, en els termes que s'annexen:  
 

- Certificat Veterinari en Oftalmologia Veterinària 
 
QUART. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Qualitat i el seguiment d’aquests 
acords. 
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CINQUÈ. Comunicar aquest acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, perquè 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4. Aprovació de les noves propostes de graus i de màsters universitaris de la programació 
del curs acadèmic 2026-2027.  
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que hi ha una proposta 
emergent, que és el programa amb itinerari curricular simultani en Psicologia i 
Criminologia, el qual tindrà 360 crèdits i s’oferiran 20 places que surten de reduir places 
dels dos estudis de grau. Així mateix, explica que l’altra proposta que es presenta és la 
reverificació del màster universitari en Enginyeria de Telecomunicacions.  
 
En relació amb les modificacions de les titulacions, la presidenta comenta que ha parlat 
amb alguns representants dels centres en relació amb la decisió de reverificar o modificar 
una titulació, atès que malgrat que hi ha uns criteris molt tècnics sobre què és una 
modificació i què una reverificació, a vegades hi ha centres que aprofiten alguns 
processos de modificació de graus per actualitzar continguts i fer canvis en les estructures 
de les assignatures. Recomana que al criteri del tant per cent dels crèdits que es 
modifiquen per determinar si és reverificació o modificació se li afegeixi una valoració 
acadèmica justificativa. Recorda que les reverificacions suposen un canvi molt 
substancial i que l’AQU revisa tota la documentació, i que en les modificacions 
substancials només revisa les modificacions presentades. Afegeix que si no hi ha un canvi 
tan significatiu és millor fer una modificació substancial. 
 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar les noves propostes de programació de grau i de màster 
universitari per al curs 2026-2027, que s’annexen: 
 

• Grau en Psicologia i Criminologia 
• Màster Universitari en Enginyeria de Telecomunicacions 

 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Qualitat i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
TERCER. Comunicar aquest acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 
perquè porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
5. Informació sobre autoinformes d’acreditació. 
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i informa sobre  l’autoinforme de la 
facultat de Medicina. Explica que està redactat en llengua anglesa atès que es tracta d’una 
acreditació internacional segons la World Feredation for Medical Education. Comenta 
que aquesta és l’organització més important que vetlla pels estudis de medicina als Estats 
Units, que totes les universitats de Catalunya ho estan fent i que afavoreix que els graduats 
en Medicina puguin exercir al mercat laboral d’allà amb més facilitat.  
 
Els membres de la comissió debaten sobre aquests segells internacionals de les agències 
i els seus procediments. 
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Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentats de l’autoinforme per al procés d’acreditació de 
les titulacions del centre següent: 
 

• Facultat de Medicina 
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 
de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius 
 
6. Aprovació de la modificació d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en 
els graus, per al curs acadèmic 2024-2025. 
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es tracta de rectificar 
una errada en les hores d’una activitat que ja es va aprovar a la sessió de la Comissió de 
28 de maig, que és una activitat del segon semestre i que també s’ha aprofitat per posar 
el nom del títol en català. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar la modificació de l’activitat susceptible de reconeixement 
acadèmic per al curs 2024-2025, en els termes que s'annexen. 
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 
de l’acord primer.  
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
7. Assumptes de tràmit 
 
No es planteja cap assumpte en aquest punt de l’ordre del dia. 
 
8. Torn obert de paraules  
 
La degana de la Facultat de Dret agraeix la vicerectora les facilitats que ha donat amb 
l’elaboració de l’itinerari curricular conjunt en Criminologia i Psicologia, i comenta la 
voluntat de poder posar-lo en marxa el curs següent. Així mateix, explica que la facultat 
està estudiant fer  modificacions en el grau en Dret, que s’inclinen més a plantejar-lo com 
una modificació substancial i que en cas de dubte preguntaran a l’OQD. Finalment, 
comenta que ha vist pintades sobre que el dia 18 d’octubre que hi ha vaga de l’Escola 
Massana. Pel que fa a l’itinerari de simultaneïtat, la presidenta recorda que s’estan 
presentant les propostes per al curs 2026-2027, que per al curs 2025-2026 es necessitaria 
un argumentari però que es pot continuar parlant.  
 
La degana de la Facultat de Traducció i d’Interpretació comenta que un dels títols que 
s’ha aprovat era híbrid i vol recordar que segon la normativa no es reconeix igual la 
docència virtual que la presencial i vol posar de manifest que pensa que és injust i que 
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s’hauria de repensar perquè la docència virtual requereix molt esforç i molta dedicació 
docent i es reconeix molt menys que la docència presencial. La presidenta comenta que 
recull el comentari per estudiar-lo.  
 
El director de l’Escola d’Enginyeria pregunta a la presidenta si és l’última sessió en la 
que presideix la Comissió i li agraeix la feina que ha fet i que segueix fent per la UAB.  
 
El degà de la Facultat d’Economia i d’Empresa comenta que des de la Facultat també 
estan molt satisfets amb la interacció amb el vicerectorat i li agraeix la feina en nom de 
l’equip deganal anterior.  
 
El degà de la Facultat de Biociències vol fer extensiu aquest agraïment, i pregunta si 
l’Escola de Postgrau està rebent propostes de microcredencials i si s’ha resolt la qüestió 
de com han de ser els avals de les entitats externes. El secretari tècnic de l’Escola de 
Postgrau explica que s’està treballant amb sis propostes, de les quals dos estan a punt de 
sortir, i que han d’arribar a trenta-tres. En relació amb l’aval, explica que no tenen 
informació però que creu que amb un certificat seria suficient i si no, ja es demanarà el 
que s’estableixi. Afegeix que no permeten fer diverses edicions d’una mateixa 
microcredencial, que es faran diferents períodes de matrícula, i que estan a l’espera de 
que contestin si hi ha la possibilitat d’incorporar la FUAB. A aquest respecte, el degà de 
la Facultat de Medicina diu que a la Facultat estan en marxa una o dos microcredencials, 
i també agraeix la feina i recolzament a la vicerectora i a qui hagi intervingut en el 
procediment d’acreditació del grau en Medicina.  
 
La presidenta dona les gràcies pels agraïments dels membres de la Comissió, i comenta 
que ha treballat molt a gust, que li agrada molt que es digui que els ha ajudat, que ha 
treballat amb esperit constructiu i que se’n va molt contenta. Afegeix que no ho hagués 
pogut fer sense els equips tècnics que hi ha al darrera i els hi agraeix la feina.  
 
 
A les 9:57 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
La secretària         Vist i plau 
          La presidenta 


